
     

 

SB Korsager Skole referat 23.01.19 
 

Referent: Thomas og Mødeleder: Helge 

Til stede: Lea, Peter, Laurits, Thomas, Ann, Majbritt, Lars, Lene?, Helge, Laurits (elev) 

1. Økonomi 

Peter orienterede om økonomien for 2019. Det er i overordnede rammer. Der arbejdes med et 
overskud/buffer for året. 

Året 2018 løb rundt, da man bl.a. sparede på ledelsesdelen. 

For året 2019 fraviger det fra 2018 på lejrskole. Londontur blev dyrere end forventet. Der 
forventes større forbrug på undervisningskontoen. Pædagogisk weekend bliver til pædagogisk 
lørdag og er en besparelse. Der er overskud i SSP og derfor et forventet merforbrug. 

Ikke allokerede midler er løn - og dækker over alle personale grupper. 

Budgettet hviler i sig selv. Da udgiften stiger på allokeret er det fordi at der bl.a. skal ansættes 
inklusionspædagog. 

Den person der skal spares væk er fundet. Undervisningslektionerne findes ved en 
sammenlægning på 8. klassetrin. 

Der er overvejelser om økonomien omkring rengøringsdelen. Der er ikke afklaret på nogle 
parametre som tid og ressourcer til rengøringsdelen. 

SB er utilfreds med den manglende detaljeringsgrad i budgettet, som er et resultat af - og ud fra 
de rammer, der er lagt fra forvaltningen ovenfra. 

Der blev spurgt til den planlagte renovering. Peter orienterede om at han forventer at det bliver 
udskudt på grund af anlægsloftet. 

Der er nogle generelle ting med udbedring der bliver opsamlet ved den nylige 5 års gennemgang. 

2. Datoer for SB-møder 

Datoer er godkendt. Seminar d. 23. maj på 4½ time med opstart 16.30 passer fint. 

Muligheden for et oplæg blev diskuteret. 

3. . Elevråd 
Laurits (elev) orienterede om forskellige tiltag som hvad der skal ske i loungene. 

4. ”Røgfri skole” 

Peter fremlagde en principskabelon om røgfri skole. Politikerne har vedtaget at der skal være 
røgfri skole. Princippet gælder elever. 

Der skal fastlægges sanktionsveje og sanktionsmuligheder. Anbefalingen fra lærerne er at 
indsatsen startes i 6. klasse. Ved første gang skal klasselærer orientere forældre. Der skal 
fastlægges hvornår man går højere op i sanktionsmulighed. Lea, Laurits og Thomas ser på det med 
henblik til et udkast i marts. 



     

 

5. Status på aktioner 
  

a. Princip: ”God adfærd på Korsager” 

Lars har tilføjet et par ting. Der blev påpeget at sociale medier burde fylde mere i princippet. Der 
kommer et særskilt princip for sociale medier. Helge sagde at det er noget der udvikler sig - og 
derfor noget vi skal finde vores ben i. Princippet er godkendt og kommer på hjemmesiden. 

a. Årshjul 

Helge gennemgik årsplanen måned for måned 

Helge vil gerne have hjemmesiden på løbende. I april ser vi på hvad vi - hvis muligt - vil beholde i 
det perspektiv at AULA erstatter INTRA. 

I overskrifter kom han ind på: At vi løbende henover året ser på principper for sammenlægning, 
faglighed, Åben Skole, trivsel, skole/hjemsamtaler, foredrag, elevtal. 

Tilføjelse: I juni er det oplagt at se på fagfordelingen. 

a. Årsbrev 

Efter en længere debat kom vi frem til flg. forslag til tilføjelser: Hvem er bestyrelsen med navne og 
med information om hvor man finder oplysninger om kontakt til SB. Thomas ser det igennem. 

a. Foredrag til januar mødet 

Udskydes 

6. Hjemmeside og SB-information 

Blev vendt under andre punkter. 

7. Information fra skolen 

Vi lavede julebanko live fra kontoret, hvilket var et stort hit. 

Der har været udfordringer omkring is/sne. Derfor er der nogle nye beslutninger der vedrører når 
der er sne. Indskoling, mellemtrin og udskoling holdes de dage i separate afdelinger. 

Pædagogisk dag lørdag om kommunikation. Der er tænkt at arbejde ud fra ”whole brain” teori. 

Der er MUS i gang og trivselsundersøgelse på vej. Der er ansættelse af afdelingsleder på vej. Der er 
mange interesserede 

8. Lukket punkt  

Klassesammenlægning, 2 personalesag, 1 elevsag  

Emner til næste møde: 

-Foredrag (Solvejg?) 

-Årsbrev  

-Marts: Princip Røgfrit skole  


